
ÖSTRA LERBERGETS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING NR 3 

 

Protokoll nr 2023-6 

Möte 2023-05-25 med styrelsen för Östra Lerbergets Samfällighetsförening nr. 3 

 

Närvarande: Kent Forslund  ordförande 

 Eva Hellman   ordinarie ledamot 

 Stefan Roos   ” 

 Susanne Palm  ” 

 Anette Cederhag   ”  

Zdravko Krajina  suppleant 

Vasiliki Papagianni  ”   

  

§  1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

 

 

§  2. Till protokollförare utsågs Eva Hellman. 

 

 

§  3. Dagordningen godkändes. 

 

 

§  4. Utsågs Susanne Palm att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

   

§  5. Vid genomgång av föregående protokoll, inget att kommentera, lades till     

 handlingarna. 

 

 

§  6. Under punkten ” Rapporter och skrivelser”. Inget har inkommit. 

      

§  7. Föreningens kassabehållning uppgick per 2023-05-25 till: 

 Bankgiro  kr                   213.212:02 

 Checkkonto  kr                          973:31 

 E-kapitalkonto kr                   244.000:00 

  

 Sista betalningsdagen för årsavgiften var den 30 april. Påminnelse har lämnats ut 

i brevlådorna till de fastigheter där årsavgiften inte har registrerats på 

samfällighetens konto. 

 Elkostnaden för radgaragen över tid, håller sig ganska konstant. 

  

§ 8. Under rubriken ”Hemsida” www.lerberget3.se. Hemsidan uppdateras  

kontinuerligt. All information man behöver veta om samfällighetsföreningen 

finns att hämta där.                     

   

 

 

 

 

 



§  9. Under rubriken ” Radgarage”. Inför renovering av radgaragen nr. 2,3 och 6. 

Först ut blir radgarage nr. 6. Här har fastighetsägarna grävt upp häcken vid 

gaveln, denna har tagit stor skada av att jord legat upp mot panelen. Istället ska 

det läggas sten. Eftersom det är kommunens mark , har de bistått med sten och 

stenmjöl. Arbetet utförs av fastighetsägarna själva. 

 

  

§  10. Under rubriken” Markskötsel”. 

 Styrelsen har gjort en rundvandring i gränderna. Vi tycker att det är rent och 

snyggt och med varierande växtlighet. I det stora hela trevliga och tilltalande  

områden 

Problem med parkslide på en av kommunens mark som vi enligt avtalet är 

ålagda att sköta. Det finns inga godkända bekämpningsmedel. Ordförande 

kontaktar en firma för vidare information om det går att åtgärda på annat vis. 

 

§ 11. Under rubriken ”Moms på medlemskapet”. Direktivet från Skatteverket att 

Samfälligheter ska betala moms har överklagats. Styrelsen håller sig uppdaterad 

i ärendet.  

 

  

§ 12. Under rubriken ” Övriga frågor”. Ordförande och kassör har fått godkännande 

av Skatteverket, detta för att kunna använda bokföringssystemet Fortnox som 

köpts in och för Handelsbankens affärer. 

  

  

§ 13. Nästa styrelsemöte äger rum 7 september kl 18:30 i Oasen Lerbergets kyrka.

  

 

 

§ 14. Ordförande förklarade mötet avslutat och tackade för visat intresse. 

 

 

Lerberget 2023-05-25 

 

 

 

Vid protokollet ............................................... 

  Eva Hellman 

 

      

  Justeras    

 

     

 …………………………….. ………………………………….. 

 Susanne Palm  Kent Forslund 

  

 

 

 

 



 

 

 


